
Protokół Nr XVIII/11

XVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Lichnowy 

odbytej dnia 29 grudnia 2011.

Ad. 1.
Obrady XVIII zwyczajnej sesji otworzył Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy Władysław Nacel. 

W posiedzeniu uczestniczyli radni obecni wg listy obecności stanowiącej załącznik Nr 1 do 

niniejszego protokołu, Sołtysi zgodnie z lista obecności stanowiącą załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu oraz goście zgodnie z lista obecności stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad. 2.
Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy stwierdził, iż na 15 radnych obecnych jest 14 i Rada jest 

prawomocna do podejmowania uchwał.

Ad. 3.
Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku obrad i proponowane zmiany do porządku.

4. Przyjęcie porządku obrad.

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

6. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy.

7. Informacja Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

8. Interpelacje i zapytania radnych.

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Malborskiemu na 

pokrycie kosztów pobytu w Pogotowiu Socjalnym w Elblągu osób nietrzeźwych 

zamieszkałych na terenie gminy Lichnowy w Izbie Wytrzeźwień.

11. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu gminy na 2012r.

12. Podjecie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2012-2026.

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji w latach 2009-2011 

Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Lichnowy na lata 2009-2012.

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na rok 2012.



15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf w zakresie zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Lichnowy.

16. Podjęcie chwały w sprawie wykazu mienia komunalnego przeznaczonego do sprzedaży w 
2012 roku.

17. Podjęcie chwały w sprawie ustalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2012 rok.

18. Podjęcie chwały w sprawie ustalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 

2012 rok.

19. Podjęcie zatwierdzania planu finansowego Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz planu przychodów i wydatków związanych z realizacją Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2012 rok.chwały w sprawie

20. Podjęcie chwały w sprawie zmian budżetu gminy n 2011 rok.

21. Podjęcie chwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2011-2026.

22. Podjęcie chwały w sprawie przyjęcia plany pracy Rady Gminy Lichnowy na 2012r.

23. Podjęcie chwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Gminy Lichnowy na 

2012r.

24. Wolne wnioski.

25. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy zapytał czy do zaproponowanego porządku obrad są 

uwagi.

p. A. Kunkel:, w związku z tym o czym mówiliśmy na obradach Komisji Stałych Rady Gminy 

Lichnowy, prosiłabym o wykreślenie pkt. 14 z porządku obrad. Proszę także o wprowadzenie jako 

23 punkt podjecie uchwały w sprawie uchylenia uchwały.

Ad. 4.

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli jednogłośnie zmiany do porządku obrad oraz porządek obrad 

po wprowadzonych zmianach.

Nowy Porządek Obrad:

1. Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku obrad i proponowane zmiany do porządku.

4. Przyjęcie porządku obrad.



5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

6. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy.

7. Infonnacja Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

8. Interpelacje i zapytania radnych.

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Malborskiemu na 

pokrycie kosztów pobytu w Pogotowiu Socjalnym w Elblągu osób nietrzeźwych 

zamieszkałych na terenie gminy Lichnowy w Izbie Wytrzeźwień.

11. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu gminy na 2012r.

12. Podjecie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2012-2026.

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji w latach 2009-2011 

Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Lichnowy na lata 2009-2012.

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf w zakresie zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Lichnowy.

15. Podjęcie chwały w sprawie wykazu mienia komunalnego przeznaczonego do sprzedaży w 

2012 roku.

16. Podjęcie chwały w sprawie ustalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2012 rok.

17. Podjęcie chwały w sprawie ustalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 

2012 rok.

18. Podjęcie zatwierdzania planu finansowego Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz planu przychodów i wydatków związanych z realizacją Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2012 rok.chwały w sprawie

19. Podjęcie chwały w sprawie zmian budżetu gminy n 20111 rok.

20. Podjęcie chwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2011-2026.

21. Podjęcie chwały w sprawie przyjęcia plany pracy Rady Gminy Lichnowy na 2012r.

22. Podjęcie chwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Gminy Lichnowy na 

2012r.

23. Podjecie uchwały w sprawie uchylenia uchwały

24. Wolne wnioski.

25. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 5.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy zarządził głosowanie nad przyjęciem 

protokołu z poprzedniej sesji.



Ad. 6. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy.

p. W. Nacel: ważnym elementem życia każdego człowieka jest zdrowie, widzimy co szykuje nam 

rząd na następny rok. Mamy dzisiaj wśród nas osoby, którzy bezinteresownie przekazują 

najcenniejszy dar, najdroższy lek, którym jest krew. Dzięki takim ludziom wiele ludzi otrzymuje 

szanse na nowe życie, tymi osobami są honorowi krwiodawcy krwi: Pan Jagodziński Kazimierz, Pan 
Meier Władysław, Pan Szodrowski Wojciech.

W dzisiejszym dniu chcielibyśmy ich uhonorować, podziękować im za to, że bezinteresownie dają 

od siebie to co tak ważne.

p. Wójt: witam Panów bardzo serdecznie, jestem winny przeprosiny za to iż w dniu 26 listopada nie 

mogłem uczestniczyć w spotkaniu organizowanym przez PCK w Malborku, niestety w tym dniu 

udzielałem ślubu cywilnego. Chciałbym poprosić Panów na środek, Pan Jagodziński Kazimierz 

dzisiaj nie jest wśród nas, zaproszę go na spotkanie do Urzędu Gminy w późniejszym terminie.

Wójt złożył krwiodawcom życzenia i wręczył skromne upominki w imię wdzięczności za ich 

bezinteresowną działalność na rzecz życia ludzkiego.

Ad. 7. Informacje Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

p. Wójt: wczoraj odbyło się spotkanie z dwiema firmami odnośnie wiatraków, jedna z nich 

twierdzi, że firma UPC nie będzie inwestowała na naszym terenie i mieszkańcy mogą podpisywać 

umowy z ich firmą. Przestrzegam rolników, aby dwa razy się zastanowili zanim cos podpiszą, 

bądźcie rozważni.

W Szymankowie odbyło się kolejne spotkanie w sprawie likwidacji szkoły, tzw. Okrągły stół. Na 

prośbę Pani Dyrektor 4 stycznia br. odbędzie się kolejne spotkanie w sprawie szkoły w 

Szymankowie z przedstawicielami rodziców.

Mamy awarie pieca na plebanii, to samo w ośrodku zdrowia, ale w tym przypadku mam nadzieje, że 

nie okaże się że piec nadaje się do wymiany. Kolejna awaria to awaria węzła ciepłowniczego w 

Zespole Szkól w Lichnowach. Postanowiliśmy, że teraz zostanie usunięta tylko awaria, a na wiosnę 

rura zostanie wymieniona, ponieważ jest ona w fatalnym stanie i nie nadaje się do eksploatacji.

p. W. Nacel: czy do informacji Pana Wójta są jakieś pytania?

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli jednogłośnie, bez uwag protokół z poprzedniej sesji.

Pytań nie zgłoszono.



Ad. 8. Interpelacje i zapytania radnych.

p. Z. Puzio: na ostatnich obradach zgłaszaliśmy Panu Wicestaroście Waldemarowi Lamkowskiemu 

problem dróg w Szymankowie, Lichnówkach oraz Staryni. Nic nie zostało zrobione, żadnych 

działań nie poczyniono. Prosiłbym o interwencje w tej sprawie, nie można nas tak lekceważyć, to są 
za ważne problemy.

p. W. Nacel; zgłaszałem ten problem ponownie poprzez rozmowę telefoniczną, powiedziałem 

również o zakręcie w Lichnówkach. Jednak widzę, ze raczej nie zostanie to naprawione.

p. B. Graban: czy PKP odpowiedziało na naszą prośbę odnośnie drogi dojazdowej do peronu w 

Lisewie Malb.?

p. A. Kunkel: niestety nasze pismo pozostaje do tej pory bez odpowiedzi.

p. J. Maciuński: chciałbym zapytać o most tczewski. Wiem, ze w styczniu ma odbyć się spotkanie z 

Panem Ministrem Nowakiem. Został zrobiony punkt widokowy, maja być remontowane wieżyczki 

ładujemy pieniądze a most pozostaje nadal zamknięty.

p. W. Nacel: w intemecie można było przeczytać odpowiedz na te zagadnienia. Wierze w siłę 

działań Pana Wicestarosty Tczewskiego pana Mariusza Wiórek odnośnie mostu tczewskiego. Co do 

spotkania z ministrem to myślę, że jeśli pan Wójt otrzyma zaproszenie to nic nie stoi na 

przeszkodzie aby i Radni mogli w nim uczestniczyć.

p. Wójt: chciałbym zacytować parę zdań z uzyskanej odpowiedzi na temat mostu od ministra.. .

Rozmawiałem w Wigilię ze starostą tczewskim i twierdzi, że znajdzie jakieś środki aby udrożnić ten 

most. Jeśli chodzi o spotkanie to nie wiem czy zostanę zaproszony a jeśli nawet to nie wiem czy ktoś 

z Rady będzie mógł również w nim uczestniczyć, oczywiście zapytam ale nic nie obiecuję. Minister 

przed wyborami dużo obiecywał odnośnie mostu, mam nadzieję że chociaż w połowie dotrzyma 

obietnic.

p. K. Szczuchniak: czy wiadomo cos odnośnie świetlicy w Lichnówkach Drugich?

p. Wójt: mamy już wycenę tego budynku, po nowym roku umówię spotkanie z właścicielka 

budynku w sprawie wykupu.



p. S. Osińska: co z ta Panią która chciała organizować dyskoteki w remizie w Lichnowach?

p. Wójt: ta Pani po kalkulacji kosztów, remontu, utrzymania budynku ostatecznie zrezygnowała z 
tego pomysłu.

p. Z. Mazurkiewicz: czy jest jakiś odzew odnośnie tego oznaczenia drogi oraz malowania pasów w 
Kończewicach?

p. W. Nacel: niestety ta sama sytuacja co odnośnie dróg a raczej dziur w drogach.

p. Wójt: z naszej strony zrobiliśmy już wszystko, teraz pozostaje tylko czekać na odpowiedź 

Starostwa.

p. J. Maciuński: o tym lewoskręcie rozmawiałem z Panem Wicestarostą Malborskim Panem 

Lamkowskim, po czym odbyłem tez rozmowę z Panem Żakiem który obiecał, że zostanie to 

zrobione.

p. T. Korzeniowski: jak wygląda kwestia uzupełnienia lamp oświetleniowych?

p. Wójt: zgłoszeń było na około 22 lampy, my w jednym roku nie jesteśmy w stanie postawić tylu 

nowych punktów. Na osiedlu w Szymankowie postawiliśmy dwie nowe lampy. W tym roku 

założyliśmy ogółem 10 nowych lamp. W przyszłym roku zajmiemy się resztą punktów. Jak już 

pewnie Państwo wiecie postanowiliśmy, że nową umowę zawrzemy z Energą. Uważam, że to było 

najlepsze wyjście.

p. Z. Mazurkiewicz: chciałam zapytać o ta naszą pikietę w związku z tym spotkaniem z Ministrem. 

Mieszkańcy chcą się przyłączyć, chcą pokazać jak wiele dla nas ten most znaczy.

p. J. Maciuński: w razie potrzeby zostaniemy powiadomieni przez pracowników Starostwa w 

Tczewie , gdy dostaniemy sygnał wtedy będziemy mogli się mobilizować.

p. S. Osińska: należałoby powiadomić wszystkich rolników poprzez internet, żeby nie podpisywali 

umów na wiatraki.

p. Wójt: na pewno tego nie zrobię. W dzisiejszych czasach każdy odpowiada za siebie i powinien 

być świadom jakie umowy podpisuje i jakie mogą być tego konsekwencje.



p. J. Maciuński: przepisy mówią, że pies nie może być na łańcuchu, ma być wolno puszczony, kto 
będzie po tych psach sprzątał?

p. A. Kunkel: to zależy tylko od świadomości oraz kultury ludzi, ale regulują to przepisy i policja 

będzie mogła egzekwować od właścicieli utrzymywanie porządku,

p. A. Grunau: nawet to, że psy będą biegały luzem będzie ogromnym problemem.

p. W. Nacel: gdy policjant będzie otrzymywał zgłoszenia, będzie nakładał na właścicieli mandaty i 

myślę, że to pomoże.

p. Wójt: zgadza się psy to problem, ale myślę że obecnie największym problemem jest spalanie 

przez mieszkańców butelek oraz wszelkich plastików w piecach. To truje nas i nasze dzieci, z tym 

powinno się cos zrobić ale udowodnienie komuś, że to robi jest bardzo trudne.

p. Z. Puzio: jak wiemy poprzez spalanie toksycznych odpadów wydziela się chlor, musimy zrobić 

wszystko aby złapać tych ludzi którzy palą takie rzeczy a co do psów to uważam, że psy powinny 

być oczipowane.

p. W. Nacel: może powinniśmy podjąć uchwałę w której zobowiążemy mieszkańców do 

oczipowania psów.

p. A. Kunkel: ok. marca będziemy uchwalać program odnośnie opieki nad zwierzętami, przy tej 

okazji może faktycznie byłoby warto zająć się tym zagadnieniem.

p. S. Osińska: w związku ze zbliżającym się Sylwestrem jak co roku pojawia się problem petard, 

prosiłabym policję o większe zainteresowanie tą sprawą.

Ad. 9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Pan Władysław Naceł Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy udzielił głosu Pani Zofii 

Mazurkiewicz Przewodniczącej Wspólnego Posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy Lichnowy, 

która przedstawiła, iż na ostatnich obradach Komisji wszystkie projekty uchwal zostały 

zaopiniowane pozytywnie, poza uchwałą w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i w zakresie opróżniania



zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na rok 2012. Zdecydowano o 
przełożeniu dyskusji i opiniowania zacytowanej uchwały na późniejszy termin.

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Malborskiemu 

na pokrycie kosztów pobytu w Pogotowiu Socjalnym w Elblągu osób nietrzeźwych 
zamieszkałych na terenie gminy Lichnowy w Izbie Wytrzeźwień.

Do uchwały pytań i uwag nie wniesiono.

Radni przyjęli jednogłośnie Uchwałę Nr XVIII/126/11 Rady Gminy Lichnowy z dnia 29 

grudnia 201 lr. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Malborskiemu na pokrycie 

kosztów pobytu w' Pogotowiu Socjalnym w Elblągu osób nietrzeźwych zamieszkałych na 

terenie gminy Lichnowy w Izbie Wytrzeźwień . Uchwała stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego 

protokołu.

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu gminy na 2012r.

Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej na 

temat projektu uchwały budżetowej na rok 2012 oraz opinie na temat wieloletniej prognozy 

Finansowej na lata 2012-2026.

Do uchwały pytań i uwag nie wniesiono.

Radni przyjęli Uchwałę Nr XVIII/135/11 Rady Gminy Lichnowy z dnia 29 grudnia 2011r. w' 
sprawie budżetu gminy na 2012r przy 12 głosach za, 1 głosem przeciw oraz 1 wstrzymującym 

się. Uchwala stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.

Ad. 12. Podjecie uchw ały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2012

2026.

Do uchwały pytań i uwag nie wniesiono.

Radni przyjęli jednogłośnie Uchwałę Nr XVIII/136/11 Rady Gminy Lichnowy z dnia 29 

grudnia 201 lr. w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2012-2026.
. Uchwala stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.



Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji w latach 2009-2011 
Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Lichnowy na lata 2009-2012.

Do uchwały pytań i uwag nie wniesiono.

Radni przyjęli jednogłośnie Uchwałę Nr XVIII/129/2011 Rady Gminy Lichnowy z dnia 29 

grudnia 201 lr. w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji w latach 2009-2011 Programu 

Opieki nad Zabytkami Gminy Lichnowy na lata 2009-2012 . Uchwała stanowi załącznik Nr 7 
do niniejszego protokołu.

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf w zakresie zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Lichnowy.

Do uchwały pytań i uwag nie wniesiono.

Radni przyjęli jednogłośnie Uchwalę Nr XVIII/130/2011 Rady Gminy Lichnowy z dnia 29 

grudnia 201 lr. w sprawie zatwierdzenia taryf w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Lichnowy. Uchwała stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu.

Ad. 6. Podjęcie chwały w sprawie wykazu mienia komunalnego przeznaczonego do sprzedaży 

w 2012 roku.

Do uchwały pytań i uwag nie wniesiono.

Radni przyjęli jednogłośnie Uchwałę Nr XVIII/131/2011 Rady Gminy Lichnowy z dnia 29 

grudnia 201 lr. w sprawie wykazu mienia komunalnego przeznaczonego do sprzedaży w 2012 

roku. Uchwała stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu.

Ad. 7. Podjęcie chw ały w sprawie ustalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów' Alkoholowych na 2012 rok.

Do uchwały pytań i uwag nie wniesiono.

Radni przyjęli jednogłośnie Uchwalę Nr XVIII/132/2011 Rady Gminy Lichnowy z dnia 29 

grudnia 201 lr. w sprawie ustalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2012 rok. Uchwała stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego 

protokołu.



Ad. 8. Podjęcie chwały w sprawie ustalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2012 rok.

Do uchwały pytań i uwag nie wniesiono.

Radni przyjęli jednogłośnie Uchwałę Nr XVIII/133/2011 Rady Gminy Lichnowy z dnia 29 

grudnia 201 Ir. w sprawie ustalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 
2012 rok. Uchwała stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu.

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzania planu finansowego Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz planu przychodów i wydatków związanych z 
realizacją Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2012 rok.

Do uchwały pytań i uwag nie wniesiono.

Radni przyjęli jednogłośnie Uchwałę Nr XVIII/134/2011 Rady Gminy Lichnowy z dnia 29 

grudnia 201 lr. w sprawie zatwierdzania planu finansowego Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz planu przychodów i wydatków związanych z realizacją 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2012 rok . Uchwała stanowi załącznik 

Nr 12 do niniejszego protokołu.

Ad. 10. Podjęcie chwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2011 rok.

Do uchwały pytań i uwag nie wniesiono.

Radni przyjęli jednogłośnie Uchwałę Nr XVIII/127/2011 Rady Gminy Lichnowy z dnia 29 

grudnia 201 lr. w sprawie zmian budżetu gminy na 2011 rok . Uchwała stanowi załącznik Nr 

13 do niniejszego protokołu.

Ad. 11. Podjęcie chwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2011

2026.

Do uchwały pytań i uwag nie wniesiono.

Radni przyjęli jednogłośnie Uchwałę Nr XVIII/128/2011 Rady Gminy Lichnowy z dnia 29 

grudnia 201 lr. w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2011-2026.



. Uchwała stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu.

Ad. 12. Podjęcie chwały w sprawie przyjęcia plany pracy Rady Gminy Lichnowy na 2012r.

Do uchwały pytań i uwag nie wniesiono.

Radni przyjęli jednogłośnie Uchwałę Nr XVIII/137/2011 Rady Gminy Lichnowy z dnia 29 

grudnia 201 lr. w sprawie przyjęcia plany pracy Rady Gminy Lichnowy na 2012r. Uchwała 
stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu.

Ad. 13. Podjęcie chwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Gminy Lichnowy na 

2012r.
Do uchwały pytań i uwag nie wniesiono.

Radni przyjęli jednogłośnie Uchwałę Nr XVIII/138/2011 Rady Gminy Lichnowy z dnia 29 

grudnia 201 lr. w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Gminy Lichnowy na 2012r. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu.

Ad. 14. Podjecie uchwały w spraw ie uchylenia uchwały

Do uchwały pytań i uwag nie wniesiono.

Radni przyjęli jednogłośnie Uchwałę Nr XVIII/ 139/2011 Rady Gminy Lichnowy z dnia 29 

grudnia 201 lr. w sprawie uchylenia uchwały . Uchwała stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego 

protokołu.

Ad. 18. Wolne wnioski.

p. T. Korzeniowski: chciałbym tylko podziękować za to iż protokoły są na bieżąco umieszczane w 

Biuletynie Informacji Publicznej. Chciałbym również zaznaczyć, że protokoły są bardzo dobre, są 

szczegółowe. Przynajmniej ja jestem bardzo zadowolony. Jeśliby porównać pierwsze obrady to 

widzę, że nasze zaangażowanie jest co raz większe, wypowiedzi są merytoryczne, to jest budujące.

p. A. Kunkel: czeka nas nowe składanie oświadczeń majątkowych, termin upływa 30 kwietnia 2012 

roku. proszę wypełniać wszystkie rubryki, nie stawiać kresek tylko wpisywać nie dotyczy. Przy 

wpisywaniu wartości nieruchomości proszę porównywać kwoty z ubiegłymi latami to samo 

odnośnie kredytów.



p. W. Nacel: postaramy się każdemu z Państwa podać błędy które zostały wyłapane w państwa 
oświadczeniach przez Urząd Skarbowy w Malborku.

p. B. Graban: niekiedy jest tak, że przez wiele lat cos było przyjęte, że jest dobrze wypełnione a 

potem od razu błąd.

p. T. Korzeniowski: czy te zastrzeżenia które zostaną nam wydrukowane pozwolą nam uniknąć 

błędów w tym roku?

p. W. Nacel: tego nie wiemy, ale na pewno pozwolą nam ich uniknąć w tych pozycjach w których 

błędy wystąpiły w tym roku.

p. T. Korzeniowski; przed wyborami obiecywano, że polityka urzędów skarbowych się zmieni ale 

jak widać były to obietnice bez pokrycia.

Ad. 11. Zamknięcie posiedzenia.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy zamknął 

posiedzenie XVIII sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Lichnowy dnia 29 grudnia 201 lr.

Protokołowała:

Sandra Choszcz

Przewodniczący Rady Gminy:

Władysła
.*1
w Nacel

i


